
Krzysztof Kukucki
Radny Miasta Wfoclawek

Wloclawek, !3 marca 2OI7 t.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

i:
:,::r,'., 

-

"l{ '.+};,

.:

lt, u5. 2A17

^lht,, iI4
l1

Interpelacia

w imieniu mieszka6c6w wrocrawka, zwracam siq z pro.bq o rozwaienie moiliwosciprzebudowy ulicy Sadowa, kt6ra znajduje siq w fatalnym stanie technicznym.
w ostatnich ratach w spos6b zdecydowany poprawie uregf stan nawierzchni zdecydowanejwiqkszo.ci wfocfawskich uric. Niezbedne jest jednak darsze prowadzenie prac, kt6rych efektem malqr6wne ufice w carym naszym mie'cie. w zwiqzku z po*ryisrym zwracam sie cro pana prezydenta zpro5bq o podjqcie dzialarl zmierzajqcych do pnebudowy wyiej wymienionej ulicy.


